To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB BANK Date: 09-03-2025 01:32:13 PM Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك العربي التاريخ: 09-03-02-20132:13 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي
The Board of Directors of ARAB BANK cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 27-03-2025 at Virtual to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة البنك العربي دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 27-03-2025 الساعة 12:00 في من خلال وسائل الاتصال المرئي والإكتروني وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 28-03-2024	قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 28-03-2024 والمصادقة عليه
The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year 31-12-2024 along with its future plans	تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 31-12-2024 والخطة المستقبلية للشركة
The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 31-12-2024	تقرير مدققي الحسابات حول البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2024
The financial statements for the year ended 31-12-2024	البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2024
Specifying the profits that the Board of Directors proposes to distribute	تحديد الأرباح التي يقترحها مجلس الإدارة للتوزيع
40%	40%
Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31-12-2024	ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 31-12-2024
Electing the Company's auditors for the next fiscal year, and deciding on their remunerations or authorizing the Board of Directors to determine such remunerations	انتخاب مدققي حسابات الشركة للسنة المالية المقبلة وتحديد أتعابهم او تفويض مجلس الإدارة بتحديدها
Any other matter which was stipulated by the Board of Directors on the meeting's agenda (Should be specified :-)	أي موضوع آخر أدرجه مجلس الإدارة في جدول أعمال الشركة (يجب تحديدها:-)
	- موافقة الهيئة العامة على قرار مجلس الإدارة القاضي بتعيين -

- Obtaining the approval of the General Assembly on the resolution of the Board of Directors to appoint Mrs. Nadia Abdelra'uof Salem Rawabdeh as an independent member of the Board of Directors for its current period ending on 25/3/2026, to fill the vacancy following the resignation of H.E. Mr. Alaa Arif Saad Batayneh in accordance with Section 150 of Companies Law Number 22 for the Year 1997 and Article 28 of the Articles of Association of the Bank.
- Obtaining the approval of the General Assembly to establish an Islamic Window as part of Arab Bank Algeria to market Islamic Banking products, and assign the Country Manager of Arab Bank Algeria to take necessary measures to open the Islamic Window and managing it in accordance with the requirements of the legislations regulating Islamic Banking in Algeria including allocating the amount to finance the activity of the Islamic Window for marketing Islamic Banking products, and to select / appoint the Sharia Supervisory Board Consisting of Messrs Mohammed Boudielal, Abdelrahmane Senouci, Abderrahmane Benlhafsi.

معالي السيدة ناديا عبد الرؤوف سالم الروابدة كعضو مستقل في مجلس الإدارة لدورته الحالية التي تنتهي في 2026/3/25 على إثر الشاغر الذي نتج عن استقالة معالي السيد علاء عارف سعد البطاينة وذلك استناد الأحكام المادة 150 من قانون الشركات رقم 22 لسنة 1997 والمادة 28 من النظام الأساسي للبنك.

- الموافقة على إنشاء نافذة إسلامية لتسويق منتجات الصيرفة الإسلامية في فروع البنك العربي / الجزائر، وتكليف السيد المدير التنفيذي لفروع البنك العربي بالجزائر من أجل اتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لفتح هذه النافذة وتسييرها وفقا لمقتضيات التشريعات التي تنظم الصيرفة الإسلامية في الجزائر بما في ذلك تخصيص المبلغ المالي لتمويل نشاط النوافذ الإسلامية الخاصة بتسويق منتجات الصيرفة الإسلامية، واختيار / تعيين هيئة الرقابة الشرعية المكونة من السادة محمد بوجلال، عبد الرحمن بن معمر السنوسي، عبد الرحمن بن الحفصي.

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: Khulud Eisawi

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Khulud Eisawi